
MEDLEMSMØTE I KOR É VI, 22.09.21 
YTREBYGDA KIRKE. 

 
Det var 31 medlemmer til stede på møtet. 

 
Nina ønsket velkommen med håp om at hele koret kan stille til øving fra 29.09. 

endelig beskjed om dette kommer fredag 24.09., etter sentrale- og lokale 
myndigheters avgjørelse mht smitteverntiltak. 

 
1. Koraktiviteter høst -21: 

Vi håper på fellesøvinger framover. 
Julekonsert kan bli en av følgende datoer: 11.12., 12.12., 18.12. Endelig 

avklaring vil komme snart, og medlemmene blir bedt om å holde av datoene så 
lenge. 

 

2. Landsfestival 26.-29. mai 2022 i Trondheim: Koret er allerede påmeldt, 
med muligheter for avmelding dersom interessen for deltakelse ikke er til 

stede.  Saken blir tatt opp igjen. 
 

3. 30-års jubileum i 2022.  Koret er 30 år i 2022 (16.10.).  Da må vi jobbe 
mot en jubileumskonsert og «nær-feiring».  Det vil ganske snart bli en 

arbeidsgruppe som skal jobbe videre med dette. 
 

4. Jubileumstur planlegges i 2023 (utenlandstur).  Forutsatt at det blir 
gjennomførbart.  En turgruppe skal på plass ganske snart. 

 
5. Noe sosialt (oktoberfest/juletrefest) bør finne sted.  Herrestemmene får 

oppdraget. 
 

6. Blondehuset: 

Status nå: Rolf takket alle som har bidratt.  Det har vært et godt år. 
Kioskløsning og Izettle har fungert veldig bra.  Bruken av vikarløsninger har 

vært høy. 
Foreløpig har det ikke kommet tilbakemelding fra Arboretet om henvendelsen 

vi fikk tidligere i sommer og vårt tilsvar på dette. 
Nina rettet en stor takk til Rolf, Arvid, Audun og Oddbjørg for innsatsen i 

forbindelse med gjennomføring av Blondehussesongen.  Uten denne innsatsen 
hadde det ikke gått. 

 
Veien videre: 

Ønsker medlemmene i Kor é Vi fortsatt å drifte kaféen i Blondehuset i neste 
sesong og videre, eller ikke? 

Forutsatt at Arboretet ikke sier oss opp må vi gi tilbakemelding innen 1.11. i år 
dersom vi ønsker å si i fra oss Blondehuset. 

Nina ba om innspill fra medlemmene før styret tar saken til behandling. 

 
Oddbjørg  viste hva det vil bety mht kontingent og bruk av egenkapital: 

 
 



 

 kr år 

Bruk av egenkapital uten økning av kontingent  5,4 

        «                    med økning av kontingent/år 500 7,4 

        «                    med økning av kontingent/år 1000 11,8 

        «                    med økning av kontingent/år 1500 28,7 

 

Kommentarer/tilbakemeldinger fra medlemmene: 
• Tidligere har det vært greit å stå i Blondehuset, føles nå mer og mer som 

en plikt.  Vil at vi skal avvikle Blondehuset og øke kontingenten.  Bruke 
de oppsparte midlene. 

• Vi har dårlig rekruttering – spørs om det er noe Kor é Vi om noen år.  Vi 
bør begynne å tære på våre oppsparte midler.  Refererer til vedtektene 

som sier at ved opphør av Kor é Vi skal midler gå til nytt kor eller 

kulturelle aktiviteter. 
• Enig i at vi skal øke kontingenten.  Det er dyrt å kjøpe seg fri fra vakter. 

• På bakgrunn av økt vikarbruk og færre medlemmer ser det ut som om 
det kan bli vanskelig å fylle vaktene framover. 

• Å være i Blondehuset gir mye, man treffer andre kormedlemmer på en 
annen måte. 

• Det kan bli vanskelig å erstatte Rolf. 
• Vi må kopiere/ kjøpe noter selv, skaffe publikum til konserter osv. 

• Det er kjekt å være i Blondehuset. 
• Kontingentøkning er ingen fare.  Sammenlign med andre kor. 

• Blondehuset har gitt oss mye glede, fellesskap osv.  Det er et dilemma, 
er redd vi kan miste noe av det sosiale. 

• Blondehuset har gitt oss en god økonomi.  Vi er et kor med lav 
kontingent, vi tåler en økning. 

• «Nok er nok» er tankegangen hos medlemmene nå. 

• Blondehuset er god reklame for koret. 
• Hvis vi sier nei, mister Arboretet en ressurs med tanke på alt ekstra vi 

utfører (vask, maling osv). 
 

Nina sier at styret skal lytte til medlemmene nå, og at vi ønsker oss flere nye 
medlemmer. 

I etterkant av dette møtet skal alle medlemmene i løpet av kort tid få si sin 
mening i en medlemsundersøkelse.  Dette blir rådgivende for styret. 

Deretter skal styret behandle saken og ta avgjørelse. 
 

En eventuell kontingentøkning må behandles som årsmøtesak. 
 

 
Rolf oppsummerer med å si at majoriteten i møtet synes å gå for en 

avslutning, men noen vil ha fram at det er kjekt å være der.  Det er tyngre og 

tyngre å få til å fylle vaktlistene. Det er «  no free lunch» og om det blir slutt i 
Blondehuset, vil  det bli nødvendig  for  medlemmene å selge billetter og dekke 

noteinnkjøp  etc. 



  

Vi er i en prosess nå, så får vi se hva resultatet blir. 

 
Vårt hovedfokus framover skal være å synge, men vi må bygge det sosiale 

igjen etter pandemien. 
 

Truls har fått i oppdrag å være leder for å finne tid og sted for neste fest. 
 

Ønske om å ha en felleskonsert til jul feks, skolekor? Søreide Songlag? 
 

Ønske om å ha flere enn 1 konsert når vi øver inn et verk. 
 

Vi bør vise oss mer i nærmiljøet. 
 

 
23.09.21 
Tove (referent). 

 
 


